

Accessibility Statement

ALTAWAIL is committed to supporting all learners by providing tools that enhance usability and improve the learning experience for individuals with diverse needs. While we continue to make ongoing improvements to our digital platforms, we also offer an on-site Accessibility Support Tool that allows users to personalize how they view and interact with our content.

Accessibility Features Available

The accessibility tool includes a range of profiles and adjustments such as:

Accessibility Profiles

- Visual impairment support
- Seizure & epilepsy-safe mode
- Color vision deficiency filters
- ADHD-friendly adjustments
- Dyslexia-friendly settings
- Learning difficulty support

Content Adjustments

- Readable font option
- Dyslexia-friendly font
- Highlight headings, links, buttons
- Hide images
- Tooltips
- Stop Animations
- Adjustable text size

Continuous Improvement: We continue to enhance accessibility based on user feedback and available technical capabilities.

Support: If you encounter any accessibility challenges or need help using these features, please contact us at: training@altawail.com

We will do our best to support your needs and provide alternatives when possible.

بيان إمكانية الوصول

تلزム شركة ALTAWAIL بدعم جميع المتعلمين من خلال توفير أدوات تساعد على تحسين سهولة الاستخدام وتجربة التعلم للأفراد ذوي الاحتياجات المتنوعة. وبينما نواصل العمل على تحسين منصاتنا الرقمية بشكل مستمر، نوفر أيضًا أداة خاصة بإمكانية الوصول تُمكّن المستخدم من تخصيص طريقة عرض المحتوى والتفاعل معه.

ميزات إمكانية الوصول المتوفرة

تتضمن أداة الوصول مجموعة من الملفات التعريفية والتعديلات، مثل:

الملفات التعريفية لإمكانية الوصول

- دعم ضعاف البصر
- وضع آمن لنوبات الصرع والحساسية للوميض
- فلاتر لمعابي عمي الألوان
- تعديلات مناسبة لاضطراب فرط الحركة وتشتت الانتباه (ADHD)
- إعدادات مناسبة لعسر القراءة
- دعم صعوبات التعلم

تعديلات المحتوى

- خط سهل القراءة
- خط مناسب لعسر القراءة
- تمييز العناوين والروابط والأزرار
- إمكانية إخفاء الصور
- تفعيل التلميحات
- إيقاف الرسوم المتحركة
- التحكم في حجم النص

التحسين المستمر: نواصل تحسين إمكانية الوصول بناءً على ملاحظات المستخدمين وإمكانات التقنية المتاحة.

الدعم: في حال واجهت أي صعوبة تتعلق بإمكانية الوصول أو احتجت إلى مساعدة في استخدام أدوات الوصول، يرجى التواصلك معنا عبر training@altawail.com

سنبذل قصارى جهودنا لدعمك و توفير البديل المناسب قدر الإمكان.